
Druháci na bruslích 

 

 

 

První bruslení v tomto školním roce se nám opravdu vyvedlo. Ze školy jsme vyrazili již před 

osmou a na ledě jsme byli první. To byla paráda. Většina z nás stála na bruslích od jara 

poprvé, takže někteří se museli seznámit s tím, že je led tvrdý. Během chvilky se dařilo všem. 

Po hodině bruslení nás všechny pořádně bolely nohy. Byli jsme rádi, že se můžeme přezout.  

Po návratu do školy jsme všichni dostali jedničku za bruslení. Zbytek dne jsme se moc dobře 

učili. Bylo poznat, že ranní sport nám prospěl. Přes prázdniny budeme trénovat s rodiči a 

v lednu vyrazíme se školou. Hurá! Už se těšíme. 



 

Fotím se rád. 



 

Hokejisté si chrání i obličej. 



 

 

Možná z nás budou krasobruslařky. 

 



 

 

 

 

 

Bruslení je někdy pořádná dřina. 



 

Zážitky jsme jezdili sdělovat paní asistentce. 



 

Květinka na ledu. 



 

S úsměvem jde všechno lépe. 

 

 


